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Folketingets Beskæftigelsesudvalg 
Christiansborg 

30. juni 2020 

Svar på Beskæftigelsesudvalgets spørgsmål nr. 299 (Alm. del) af 

25. juni 2020 stillet efter ønske fra Hans Andersen (V)  

Spørgsmål 

Vil ministeren redegøre for, hvad udgifterne har været til efterlønnen år for år, si-
den efterlønnen blev indført? Vil ministeren herudover opgøre 'udgifterne' som 
henholdsvis de årlige statslige udgifter og som det samfundsøkonomiske tab ved, 
at efterlønsmodtagere er på efterløn frem for i arbejde? 

Svar 

Det er ikke muligt at besvare spørgsmålet inden for den fastsatte tidsfrist, da der 
skal gennemføres et større beregningsarbejde for at kunne svare. Den endelige be-
svarelse forventes oversendt til udvalget i september. 

 
Med venlig hilsen 

 
Nicolai Wammen 
Finansminister 

Beskæftigelsesudvalget 2019-20
BEU Alm.del - foreløbigt svar på spørgsmål 299 

Offentligt
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